
Zápis č. 5/2015 

  
Zasedání zastupitelstva obce Chvalovice konaného 4.2.2015 od 18:00 hod. v zasedací 

místnosti obecního úřadu. 

Starosta L. Pöschl přivítal přítomné zastupitelstvo, zahájil zasedání a konstatoval,  

že zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 

Přítomní: p. Tejmlová, Nováková, Pöschlová, p. Borovka, Pöschl, p. Mačková,  

J. Tejmlová ml. 

 

Zapisovatelka: p. Tejmlová  

 Ověřovatelé: p. Mačková, Pöschlová 

Hosté: p. R. Teska, J. Pöschl, M. Bartl, M. Mráz, T. Sviták, J. Samek, N. Pöschlová 

 

 

 

            Plánovaný program:  

 

1. Projednání Smlouvy o zřízení věcného břemene p. Čížková 

2. Projednání žádosti p. Ireny Vaňkové 

3. Projednání žádostí na byt v budově č.p. 45 

4. Projednání žádosti p. R. Tesky 

5. Projednání žádosti p. Jana Pöschla ml. 

6. Projednání prodeje části pozemku parc. č. 1106/1 

7. Projednání akce pro seniory 

8. Projednání inventury za rok 2014 

9. Projednání žádosti F. a Z. Simandlových 

10. Informace o odpadech za rok 2014 

11. Informace o přestupkové komisi za rok 2014 

12. Diskuse, závěr 

 

Program byl schválen bez připomínek. 

 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

 

1. Zastupitelstvo projednalo Smlouvu o zřízení věcného břemene na obecním 
pozemku parc.č. 1001 KNN přípojku Čížková č.p. 31 s E.on. 

Obec dostane 800,-Kč za zřízení věcného břemene. 

Zastupitelstvo odsouhlasilo Smlouvu o zřízení věcného břemene. 
 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 



2. Pani Irena Vaňková si dala žádost na výměnu bytu v obecní budově č.p.45 v 

poschodí. Má pronajatý byt v přízemí a na pronájem nového bytu jsou žádosti 

podanné dříve než si dala pani Vaňková. 

Zastupitelstvo výměnu bytu zamítlo. 

 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

3. Na pronájem nového bytu v budově č.p. 45 si dali žádost 4 zájemci. 

1. Jana Bártová 

2. Vanesa Bicanová 

3. Žaneta Kováčová 

4. Tomáš Sviták 

Po projednání zastupitelstvem byl byt schválen pro Janu Bártovou, jen pani Mačková 

byla proti. 

Smlouvu na pronájem bytu v budově č.p.45 pro Janu Bártovou, zastupitelstvo 

odsouhlasilo měsíční pronájem za 1 900,-Kč. 

 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

4. Pan Roman Teska si dal žádost na pronájem obecní kolny. 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu na pronájem obecní kolny 500,-Kč ročně. 

 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

5. Pan Jan Pöschl ml. si dal žádost na pravidelné užívání   obecních prostor v budově 

č.p.47. Tyto prostory chce využít na hru pinpongu. Pani J. Tejmlová a pan P.  Borovka 

byli proti, nechtějí, aby se z toho stala hospoda. Ostatní zastupitelé schválili, že se 

udělá Smlouva na užívání obecních prostor v budově č.47 do dubna a to za 

těchto podmínek:  

1. Když si bude někdo chtít zapůjčit prostory na oslavu, nesmí jim v tom bránit. 

2. Prostory budou udržované v čistotě.. 
 

Hlasováno: pro 5, proti 2, zdržel se 0 

 
 

6. Manželé Duchoňovi Jiří a Marie si dali žádost na odkoupení části obecního 

pozemku p.č. 1106/1. Tento pozemek přeplotili. 

Zastupitelstvo se dohodlo, že tuto část pozemku parc. č. 1106/1 si manželé nechají 

zaměřit na vlastní náklady i ostatní výdaje s tímto spojené. 

Pozemek vzniklý geometrickým plánem obec odprodá za 35,-Kč za 1m2. 
 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 



7. Zastupitelstvo projednalo akci pro seniory. Tato akce se uskuteční 14.3. 2015  

od 13:30 hodin v obecních prostorách budovy č.p.47. 

Místostarostka objedná harmonikáře z Netolic, nakoupí se suroviny na chlebíčky, 

které zastupitelky připravý. Objednají se zákusky, květiny a pití. 
 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

8. Pan Luboš Pöschl jako předseda inventarizační komise nás seznámil s inventurou 

za rok 2014. Inventura proběhla bez chyb. 
 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

9. Pan Frantiček a Zdenka Simandlovi si dali žádost na nový bojler v pronajatém 

obecním bytě. Bojler je rezatý a teče. 

Zastupitelstvo nákup bojleru odsouhlasilo. 
 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

10. Místostarostka J. Tejmlová informovala zastupitelstvo o odpadech za rok 2014. 

Obec zaplatila za odpady 2014 celkem 204 941,-Kč, s dvěma mobilními svozy.  

Od Eko-komu dostala obec za třídění odpadů 9 169,50,-Kč. 

Od Mariuse Pedersena za kartony 208,20,-Kč. 

Obec vybrala od občanů 80 565,-Kč.  

Nezaplatilo ještě 22 občanů, tj. 10 313,-Kč. 

Obec nakoupila nové kontejnery v hodnotě 25 501,-Kč. 

Obec doplácí na odpady 46,47 %. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci o odpadech za rok 2014. 

 

 

11. Starosta Luboš Pöschl informoval zastupitelstvo o přestupku, který řešila 

přestupková komise v Netolicích v roce 2014. Obec zaplatila za zasedání komise  

1 000,-Kč. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci o přestupkové komisi za rok 2014. 

 

 

12. V diskusi se hovořilo o bytě p. Romana Tesky, stěžoval si, že má plíseň na zdech. 

Zastupitelstvo doporučilo více větrat a dostatečně vytápět byt. Plíseň postříkat Savem 

proti plísni. Starosta poděkoval všem za účast a zasedání ukončil. 

 

 

Zapsala: p. J. Tejmlová 

Ověřovatelky: p. Mačková, Pöschlová 


